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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szalay-Bobrovniczky Kristóf, honvédelmi miniszter

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mióta minősül rendszeresített harci eszköznek az új, 
egyszer sem használt bojler, gázkazán és lapradiátor, hogy azokat titokban és áron alul adja el
a Honvédelmi Minisztérium?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Birtokomba került egy e-mail,  amelyet a HM EI Zrt.  küldött,  feltételezhetően több partnerének.
Objektum átalakítása miatt  inkurrensé  vált  termékeket  értékesít  a  Honvédelmi  Minisztérium.  A
termékek újak, a szállítás költségét a Honvédelmi Minisztérium, azaz a magyar adófizetők fizetik. A
megvásárlás feltétele a vételár átutalása, valamint a Titoktartási Nyilatkozat kitöltése. Önök 314 db
teljesen új, egyszer sem használt terméket kívánnak értékesíteni, köztük bojlereket, gázkazánokat,
lapradiátorokat.

Önök ezeket a termékeket - annak ellenére, hogy újak - a piaci ár alatt értékesítik.

Segítségül az inkurrencia jelentése: Hosszú tárolási idő miatt értékét vesztett, feleslegessé vált 
eszköz vagy felszerelés.

 

Kérdezem Önt:

1. Melyik honvédségi objektum átalakítása miatt váltak inkurrensé a fenti eszközök?

2. Mióta értékesít a HM új, egyszer sem használt termékeket inkurrenciaként?

3. Pontosan miért váltak a fenti termékek inkurrenssé?

4. Mi az oka annak, hogy bár új,  egyszer sem használt  termékek értékesítéséről van szó,  az ár
meglehetősen kedvező?



5. Mi alapján történt az új, egyszer sem használt termékek árazása?

6.  Mi  indokolja  a  Titoktartási  Nyilatkozat  aláírását  a  vevő  részéről,  hiszen  bojlerekről,
gázkazánokról és lapradiátorokról van szó, amelyek ismereteim szerint nem rendszeresített harci
eszközök a Magyar Honvédségnél?

7. Mióta folyik a HM-ben az a gyakorlat, hogy az adófizetők pénzén bevásárolnak eszközöket, ki
sem  csomagolják  azokat,  majd  inkurrenssé  nyilvánítják  azokat  és  a  megvásárlási  árnál  jóval
alacsonyabban adják tovább?

 

Kérem, hogy kérdéseimre tételesen válaszolni szíveskedjék!

 

Budapest, 2023. július 11.

 

Tisztelettel:

 

Dr. Vadai Ágnes

Demokratikus Koalíció
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